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012/19: Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

Innkalling og saksliste vert godkjent 

 
   

   

19.06.2019 UNGDOMSRÅDET 

 
 

UR - 012/19  VEDTAK/INNSTILLING/UTTALE: 

Godkjent 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

013/19: Godkjenning av møteprotokoll 

 

Møteprotokollen vert godkjent 

   

   

19.06.2019 UNGDOMSRÅDET 

 
 

UR - 013/19  VEDTAK/INNSTILLING/UTTALE: 

Godkjent 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

014/19: 1. gangs handsaming av områdereguleringsplan for Ostereidet - planID 1263-

201802 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

Plan- og miljøutvalet vedtek i samsvar med plan- og bygningslova § 12-10 å legge områdeplan for 
Ostereidet – med planID 1263-201802 – ut til offentleg ettersyn på vilkår av at følgjande først vert 
endra: 

1. Det vert lagt inn eit føresegnområde i grenseområdet mellom o_BIA og o_BU for å gi 
tilstrekkeleg plass til utviding av eksisterande veg og etablering av fortau i samband med 
bygging av ny idrettshall. Føresegnområdet strekk seg ikkje lenger enn naudsynt og inntil 
10 meter parallelt med formålsgrensa mellom o_BIA og o_BU inn i o_BIA.  

2. Det vert lagt inn avkøyrslepilar til alle eigedomar under felt B4 og B5 i plankartet. 



3. Det vert lagt inn samanhengande fortau i plankartet frå nordenden av  o_SGG7, langs 
yttersvingen av o_SKH5, vidare langs yttersvingen av o_SVG som grensar til o_SKV10 og 
o_SKV9, fram til krysset mellom o_SKV9 og o_SV5. 

4. Tekniske vegteikningar vert lagt ved planmaterialet. 
 

………………………… 

 

   

   

29.05.2019 PLAN- OG MILJØUTVALET 

Tillegg til rådmannen sitt framlegg vart lagt fram i møte: 
 

· Føresegn § 4.2.10 a) vert endra:  

«Området SKF1 skal nyttast til kombinert køyreveg og kollektivhaldeplass.» vert endra til: 

«Området SKF1 skal nyttast til kombinert køyreveg og drivstofflevering.» 

 

· Føresegn § 7.2 får eit tillegg: 

o_SKV7 skal vere opparbeidd før det vert gjeve bruksløyve for BS2 og BS3.  

 

· Plankart (jf. punkt 3 i vilkår frå saksframlegget, med tilleggstekst til slutt): 

Det vert lagt inn samanhengande fortau i plankartet frå nordenden av o_SGG7, langs 

yttersvingen av o_SKH5, vidare langs yttersvingen av o_SVG som grensar til o_SKV10 og 

o_SKV9, fram til krysset mellom o_SKV9 og o_SV5, vidare langs o_SV5 oh o_SV6 fram til 

innkøyrsla til o_SPA4. 

 

· Planomtalen: 

Tabell 1-1 på side 9 i planomtalen vert endra frå: 

 



 

 

til: 

 

 

 

 

 

Framlegget vart samrøystes vedteke. 

 

Framlegg frå Plan- og miljøutvalet: 

Tilleggspunkt til rådmannen sitt framlegg: 
 

· Føresegn 

Det generelle plankravet i B3 vert endra: «Det tillatast inntil 5 nye bueiningar med inntil 1 

sekundærbueining pr. bueining før plankravet slår inn.» 

 

Framlegget vart samrøystes vedteke. 

 

PM - 055/19  VEDTAK/INNSTILLING/UTTALE: 



Plan- og miljøutvalet vedtek i samsvar med plan- og bygningslova § 12-10 å legge områdeplan for 

Ostereidet – med planID 1263-201802 – ut til offentleg ettersyn på vilkår av at følgjande først vert 

endra:  

 

1. Det vert lagt inn eit føresegnområde i grenseområdet mellom o_BIA og o_BU for å gi 

tilstrekkeleg plass til utviding av eksisterande veg og etablering av fortau i samband med 

bygging av ny idrettshall. Føresegnområdet strekk seg ikkje lenger enn naudsynt og 

inntil 10 meter parallelt med formålsgrensa mellom o_BIA og o_BU inn i o_BIA.  

 

1. Det vert lagt inn avkøyrslepilar til alle eigedomar under felt B4 og B5 i plankartet.  

 

1. Det vert lagt inn samanhengande fortau i plankartet frå nordenden av o_SGG7, langs 

yttersvingen av o_SKH5, vidare langs yttersvingen av o_SVG som grensar til o_SKV10 

og o_SKV9, fram til krysset mellom o_SKV9 og o_SV5, vidare langs o_SV5 oh o_SV6 

fram til innkøyrsla til o_SPA4. 

 

1. Tekniske vegteikningar vert lagt ved planmaterialet. 

 

1. Føresegn § 4.2.10 a) vert endra:  

«Området SKF1 skal nyttast til kombinert køyreveg og kollektivhaldeplass.» vert endra 

til: 

«Området SKF1 skal nyttast til kombinert køyreveg og drivstofflevering.» 

 

1. Føresegn § 7.2 får eit tillegg: 

o_SKV7 skal vere opparbeidd før det vert gjeve bruksløyve for BS2 og BS3.  

 

1. Det generelle plankravet i B3 vert endra i føresegnene: «Det tillatast inntil 5 nye 

bueiningar med inntil 1 sekundærbueining pr. bueining før plankravet slår inn.» 

 

1. Det vert lagt inn samanhengande fortau i plankartet frå nordenden av o_SGG7, langs 

yttersvingen av o_SKH5, vidare langs yttersvingen av o_SVG som grensar til o_SKV10 

og o_SKV9, fram til krysset mellom o_SKV9 og o_SV5, vidare langs o_SV5 oh o_SV6 

fram til innkøyrsla til o_SPA4. 

 

1. Tabell 1-1 på side 9 i planomtalen vert endra frå: 

 



 

 

til: 

 

 

 

 

 

 

17.06.2019 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Framlegg frå RMNF: 

Rådet ber om at framtidig vegløysing blir tilrettelagt med sykkel- og gangveg.  Den må også 

tilrettelegges for universiell utforming.  

Framlegget vart samrøystes vedteke.  

 

RMNF - 023/19  VEDTAK/INNSTILLING/UTTALE: 

Uttale frå RMNF - 17.06.2019: 
Rådet ber om at framtidig vegløysing blir tilrettelagt med sykkel- og gangveg.  Den må også 

tilrettelegges for universiell utforming.  



 

 

 

18.06.2019 ELDRERÅDET 

Orientering ved rådgjevar plan, Kristin Nielsen. 

Ingen merknader, samrøystes. 

 

ER - 017/19  VEDTAK/INNSTILLING/UTTALE: 

Eldrerådet har ingen merknader. 

 

18.06.2019 LEVEKÅRSUTVALET 

Orientering til saka v/Kristin S. Nielsen-rådgjevar Plan 

 

Framlegg frå L. Brunborg-Ap: 
Levekårsutvalet ber PMU å vurdera at gang-/sykkelveg på fylkesvegen er ferdig før oppstart på 

Osterhallen.  

Framlegget vart samrøystes vedteke.  

 

LE - 020/19  VEDTAK/INNSTILLING/UTTALE: 

Uttale i Levekårsutvalet - 18.06.2019: 
Levekårsutvalet ber PMU å vurdera at gang-/sykkelveg på fylkesvegen er ferdig før oppstart på 

Osterhallen.  

 

19.06.2019 UNGDOMSRÅDET 

Felles gjennomgang av saksdokument v/Robert L Hansen 

 

 

UR - 014/19  VEDTAK/INNSTILLING/UTTALE: 

Ungdomsrådet er nøgd med at planen tek godt omsyn til myke trafikantar.  

Ungdomsrådet er særlig opptatt av at fortau langs Lindsdalen  kjem på plass i samband med vidare 

utvekling av Ostereidet. Vegen er allereie i dag mykje nytta i samband aktivitetar om kvelden og elles.  

Ungdomsrådet er nøgd med at ny idrettshall vert plassert i samband med eksisterande idrettsbygg, og 

at det elles er tatt omsyn til leike-og møteplassar.  

Elles ingen merknader. 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

015/19: Lindås skyttarlag: Søknad om tilskot til miljøstandplass 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

<SKRIV INN RÅDMANNEN SITT FRAMLEGG HER (mellom overskriften og prikkelinja)> 



………………………… 

 

   

   

19.06.2019 UNGDOMSRÅDET 

 
 

UR - 015/19  VEDTAK/INNSTILLING/UTTALE: 

Ungdomsrådet er positive til planane til Lindås skyttarlag, og meinar at kommunen bør kunne gje 

tilskot til planane.  

Det er mange ungdom som set stor pris på tilbodet til skyttarlaga.  

Om tilskotet bør vurderast i samanheng med ordinær budsjettprosess eller tas direkte i kommunestyret, 

er dei heller usikre på. Ungdomsrådet kjenner ikkje kva rutinar som elles gjeld i slike sakar. 

Ungdomsrådet støttar tiltaket, men uttalar seg ikkje vidare om prosess.  

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

016/19: Lonena områdeplan - framlegg til 1. gongshandsaming - 1263- 201610  

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

I samsvar med plan- og bygningslova §12-10, legg plan- og miljøutvalet ut framlegg til områdeplan 
Lonena del av gnr. 185 bnr. 284, 346, 280, 281 og 1 til høyring og offentleg ettersyn, med følgjande 
endring: 

· Føresegn 4.1.1.3 Byggjehøgder, punkt a blir tatt ut av føresegnene. 

   

   

29.05.2019 PLAN- OG MILJØUTVALET 

Rådmannen sitt framlegg med endring: 

· Føresegn 4.1.1.3 Byggjehøgder, punkt a blir tatt ut av føresegnene. 

 

Framlegget fekk 3 røyster og fall (Høgre) 

 

Framlegg frå H. Brunborg-Ap: 

Endring i plankart-Endring av BKB3: 

Framlegg 1: Austspissen av BKB3 vert redusert slik at den nye austgrensa går parallellt med 

høgspenttraseen. Grensa startar ved nordspissen av o_SVG16. 



 

Framlegget fekk 4 røyster og fall (H. Brunborg-Ap, Nils M. Bakke--Sp, B.Risøy-Krf, M. Knudsen-

Krf. 

 

Framlegg frå H. Brunborg-Ap: 
Endring i plankart-Endring av BKB3: 

Framlegg 2: Austspissen av BKB3 vert redusert slik at den nye austgrensa går parallellt med 

høgspenttraseen. Grensa startar ved nordspissen av o_SVG16. Arealet av det fjerna området skal 

kompenserast med forlenging med tilsvarande areal av BKB4 i nord. 

 

Framlegget vart vedteke med 6 røyster (S. Hauge-Ap, V. Wergeland-Krf, A. Dyngen-Uavh, A. J. 

Hetland-H, I. Fjeldsbø-H, A. Høgquist-H)  

 

Framlegg frå H. Brunborg-Ap: 
Fjerning av energianlegg: 

Framlegg: Areal o_BE1 skal endrast til «parkeringsplass» og innlemmast i o_SPA. 

Areal o_BE2 skal innlemmast i «Friområde» o_GF1 

 

Framlegget vart samrøystes vedteke.  

 

 

Fellesframlegg v/M. Knudsen-Krf: 

 

Endring av føresegnene: 

2.1.2.4 Endrast til;  Leilegheitsbygg kan supplere heilskapen. 

 

2.1.3.1 Andre setning endrast til: Støttemur bør unngåast, men dersom dei er naudsynte må dei 

utformast på særleg estetisk vis.… 

 

2.1.3.3 Endrast til: Det skal planleggjast og byggjast samanhengande fellesareal slik at dei grøne 

strukturane og stiar i dei ulike delfelta innanfor planområdet kan sjåast som eit samanhengande 

nettverk. Private areal og mellomromsareal skal henge saman i ein heilskapleg grøntstruktur. 

Kvalitetsprogrammet datert 08.05.19 er rettleiande  

  

2.1.6 Endrast til: Det skal etablerast moderne avfallsløysingar og miljøstasjonar for busetnaden. Nye 

byggjeområde bør i hovudsak utviklast med moderne avfallsløysing. 

  



  

3.1 d kulepunkt 8- Endrast til: Plassering og utforming av uteopphaldsareal og leikeplassar, renovasjon 

og trafokiosk/ energistasjon.  

 

3.2.1 Endrast til: grøne punkt/målpunkt til dømes leikeplassar og andre møtepunkt.  

 

3.2.4 Siste setning endrast til: Ved arbeid på offentleg veg, må det gjerast gjennomføringsavtale med 

vegeigar. 

  

 4.1.1.2 a) Endrast til: Minimum 50% av bueiningane innanfor kvart delfelt skal vere 120m2 eller 

større 

B) Endrast til: Maksismum 10% av bueningane innanfor kvart delfelt kan vere mindre enn 50m2.  

  

4.1.1.3 a) Endrast til: Bygg skal vere maksimalt 3 etasjar med buareal. 

 

4.1.1.3 c) Fjernast.  

  

4.1.1.4 b) Andre setning endrast til: Dersom det ikkje er mogleg å leggje parkering under bakken, bør 

det løysast i felles anlegg i bygg.   

4.1.1.4 e) Fjerne andre setning «Minst 4% av parkingsplassane skal reserverast til rullestolbrukarar.» 

Første setning endrast til «Minst 5% av felles parkeringsplassar…» 

Legg til: 4.1.1.4  f. Gjesteparkering skal sikres i hvert delfelt.  

  

  

4.1.3 2 Endrast til : Utforming skal særleg ta omsyn til fjernverknad og miljø mot vegar, grøntstruktur 

og stiar.  

 

4.1.4.3 Fjerne andre setning: «Det er ønskeleg med moglegheit for barnehage innan formålet.»  

  

4.1.6 Heile føresegna fjernast. 

 

4.2.3 Legge til: Minst 25% skal avsetjast til mennesker med nedsatt funksjonsevne.  

  



  

Punkt 4.3.1.1 Fjernast. 

  

4.3.1.2 – Endrast til: Brekkeløypa/opparbeida turvegar skal oppretthaldast. 

 

Framlegget vart samrøystes vedteke. 

 

Plan og Miljøutvalet oppmodar FAU, lag, foreiningar og andre interesserte til å gje merknader til 

planen. På grunn av forventa stor pågang er det viktig at desse blir levert skriftleg. 

 

PM - 054/19  VEDTAK/INNSTILLING/UTTALE: 

I samsvar med plan- og bygningslova §12-10, legg plan- og miljøutvalet ut framlegg til områdeplan 

Lonena del av gnr. 185 bnr. 284, 346, 280, 281 og 1 til høyring og offentleg ettersyn, på følgjande 

vilkår: 

Endring i plankart: 

Endring av BKB3   

Austspissen av BKB3 vert redusert slik at den nye austgrensa går parallellt med høgspenttraseen. 

Grensa startar ved nordspissen av o_SVG16. Arealet av det fjerna området skal kompenserast med 

forlenging med tilsvarande areal av BKB4 i nord. 

Fjerning av energianlegg: 

Areal o_BE1 skal endrast til «parkeringsplass» og innlemmast i o_SPA. 

Areal o_BE2 skal innlemmast i «Friområde» o_GF1 

 

Endring av føresegnene: 

2.1.2.4 Endrast til;  Leilegheitsbygg kan supplere heilskapen. 

 

2.1.3.1 Andre setning endrast til: Støttemur bør unngåast, men dersom dei er naudsynte må dei 

utformast på særleg estetisk vis.… 

 

2.1.3.3 Endrast til: Det skal planleggjast og byggjast samanhengande fellesareal slik at dei grøne 

strukturane og stiar i dei ulike delfelta innanfor planområdet kan sjåast som eit samanhengande 

nettverk. Private areal og mellomromsareal skal henge saman i ein heilskapleg grøntstruktur. 

Kvalitetsprogrammet datert 08.05.19 er rettleiande  

  

2.1.6 Endrast til: Det skal etablerast moderne avfallsløysingar og miljøstasjonar for busetnaden. Nye 

byggjeområde bør i hovudsak utviklast med moderne avfallsløysing. 

  



  

3.1 d kulepunkt 8- Endrast til: Plassering og utforming av uteopphaldsareal og leikeplassar, renovasjon 

og trafokiosk/ energistasjon.  

 

3.2.1 Endrast til: grøne punkt/målpunkt til dømes leikeplassar og andre møtepunkt.  

 

3.2.4 Siste setning endrast til: Ved arbeid på offentleg veg, må det gjerast gjennomføringsavtale med 

vegeigar. 

  

 4.1.1.2 a) Endrast til: Minimum 50% av bueiningane innanfor kvart delfelt skal vere 120m2 eller 

større 

B) Endrast til: Maksismum 10% av bueningane innanfor kvart delfelt kan vere mindre enn 50m2.  

  

4.1.1.3 a) Endrast til: Bygg skal vere maksimalt 3 etasjar med buareal. 

 

4.1.1.3 c) Fjernast.  

  

4.1.1.4 b) Andre setning endrast til: Dersom det ikkje er mogleg å leggje parkering under bakken, bør 

det løysast i felles anlegg i bygg.   

4.1.1.4 e) Fjerne andre setning «Minst 4% av parkingsplassane skal reserverast til rullestolbrukarar.» 

Første setning endrast til «Minst 5% av felles parkeringsplassar…» 

Legg til: 4.1.1.4  f. Gjesteparkering skal sikres i hvert delfelt.  

  

  

4.1.3 2 Endrast til : Utforming skal særleg ta omsyn til fjernverknad og miljø mot vegar, grøntstruktur 

og stiar.  

 

4.1.4.3 Fjerne andre setning: «Det er ønskeleg med moglegheit for barnehage innan formålet.»  

  

4.1.6 Heile føresegna fjernast. 

 

4.2.3 Legge til: Minst 25% skal avsetjast til mennesker med nedsatt funksjonsevne.  

  



  

Punkt 4.3.1.1 Fjernast. 

  

4.3.1.2 – Endrast til: Brekkeløypa/opparbeida turvegar skal oppretthaldast. 

 

 

Plan og Miljøutvalet oppmodar FAU, lag, foreiningar og andre interesserte til å gje merknader til 

planen. På grunn av forventa stor pågang er det viktig at desse blir levert skriftleg. 

 

17.06.2019 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Orientering til saka v/Kaia Marie Amland-rådgjevar Plan 

Framlegg frå RMNF: 

Endring til rådmannen sitt framlegg: 
Universell utforming: 

...skal trinnfri løysing tilstrebast, må endrast til:  ..må trinnfri løysing tilstrebast. 

Framlegget vart samrøystes vedteke.  

 

RMNF - 024/19  VEDTAK/INNSTILLING/UTTALE: 

Uttale frå RMNF - 17.06.2019: 

Universell utforming: ...skal trinnfri løysing tilstrebast, må endrast til:  ..må trinnfri løysing tilstrebast. 

 

 

 

18.06.2019 ELDRERÅDET 

Orientering ved rådgjevar plan, Kaia Amland. 

Ingen merknader, samrøystes. 

 

ER - 018/19  VEDTAK/INNSTILLING/UTTALE: 

Eldrerådet har ingen merknader. 

 

18.06.2019 LEVEKÅRSUTVALET 

Orientering til saka v/Hogne Haugsdal-ass.rådmann og Kaia M. Amland-rådgjevar Plan 

Framlegg frå A. Bakken-Mdg: 
Levekårsutvalet ønsker å utsette planen om utbygging i Lonane til videre behandling i Alver 

kommune. 

Framlegget fekk 2 røyster og fall (A. Bakken-Mdg, Ø.Moldeklev-Frp) 

 

Framlegg frå L. Brunborg-Ap: 
Levekårsutvalet ser det som positivt at planen legg grunnlag for at det kan løysast ut eit større verdfullt 

friområde rundt Lonene. 

Framlegget vart vedteke med  8 røyster, mot (A. Bakken-Mdg) 

 



Framlegg frå S. H. Kjeka-Krf: 
Framlegget vart røysta over punkt for punkt: 

1. Levekårsutvalet bed om at dei eksisterande stiane i området blir tekne vare på i samsvar med § 2.3.9 

i føresegnene til gjeldande kommunedelplan for Knarvik - Alversund, altså med 30-50 meter sone 

omkring, særleg med tanke på barnehagane sin bruk av desse stiane. 

 

2. Levekårsutvalet er uroa med tanke på trafikksituasjonen innanfor planområdet. Vi bed om at dette 

får eit særleg fokus i den vidare prosessen. 

Framlegg punkt 1. fekk 2 røyster og fall (Sæbjørg H. Kjeka-Krf, A. Bakken-Mdg) 

Framlegg punkt 2. vart vedteke med 8 røyster, mot (Ø. Moldeklev-Frp) 

 

LE - 021/19  VEDTAK/INNSTILLING/UTTALE: 

Uttale i Levekårsutvalet - 18.06.2019: 
Levekårsutvalet ser det som positivt at planen legg grunnlag for at det kan løysast ut eit større verdfullt 

friområde rundt Lonene. 

 

Levekårsutvalet er uroa med tanke på trafikksituasjonen innanfor planområdet. Vi bed om at dette får 

eit særleg fokus i den vidare prosessen. 

 

19.06.2019 UNGDOMSRÅDET 

 
 

UR - 016/19  VEDTAK/INNSTILLING/UTTALE: 

Ungdomsrådet er svært nøgd med at tidligare innspel er teke høgde for i framlegget. 

Ungdomsrådet har tidlegare og no gjeve innspel om at planen må ha fokus på unge enslege og unge 

familiar, slik at det er lettare å etablere seg for dei som er unge.  

Ungdomsrådet har og vore opptatt av at Brekkløypa  vert så lite berørt som mogleg. Ungdomsrådet 

opplev at framlegget tek godt omsyn til løypa.  

Ungdomsrådet er opptatt av at tryggleik for myke trafikantar vert tatt på alvor, og ber om at planen 

strekkar seg så langt den kan i høve å ta omsyn til dette.  

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

017/19: Uttale Vindkraft 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

Ungdomsrådet ser over uttalen frå kommunestyret, og gir ein kommentar til uttalen. 

………………………… 



 

   

   

19.06.2019 UNGDOMSRÅDET 

 
 

UR - 017/19  VEDTAK/INNSTILLING/UTTALE: 

Ungdomsrådet støttar uttalen frå kommunestyret vedr. vindkraft.  

Ungdomsrådet meinar at fjellområda i Nordhordland må vernas frå vindkraft. Områda er flotte slik dei 

er i dag, utbygging av vindkraft kan øydelegga dette.  

Ei utbygging av vindkraft i fjella er irreversibel! 

Ungdomsrådet er opptatt av at Noreg skal ta ein leiarrolle i å utvekle grøn og fornybar energi. Men 

ungdomsrådet meiner at Noreg må sjå kva moglegheiter som finst kring havvind, og meinar at vår 

region bør vere godt førebudd på ein slik næring, da me har mykje kompetanse frå offshore-næring.  

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

018/19: Innspel HFU 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

Ungdomsrådet leser skriv frå HFU, gir ein uttale. 

………………………… 

 

   

   

19.06.2019 UNGDOMSRÅDET 

 

 

UR - 018/19  VEDTAK/INNSTILLING/UTTALE: 

Ungdomsrådet har nokre kommentarar: 

Problemer med kø-systemet når det er stor pågang, er det mogleg å finne ei løysing på det? 

 

Kan det vere ein "Åpen telefon" som ungdom kan ringe når HFU er stengd? 

Kan HFU ha onlinge Chatt-tjeneste: Via en Snap-konto (betjenes utenom åpningstid?) eller 

Messenger? 

 

Noken ungdom  vil kanskje ikkje nytta tilbodet, fordi dei kanskje kjenner dei tilsette der frå før. Difor 

bør HFU informere om tjenestene i Bergen og, slik at ein kan finne eit tilbod der ein ikkje kjenner deg 

tilsette. 

 

HFU må ut å promotere seg på alle ungdomsskolene og vgs, ikke alle som kjenner tilbudet! 



Ungdomsrådet er usikre på kva effekt Temakveld har, men er gjerne med på ein dialog og samarbeid 

om slike arrangement.  

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

019/19: Søknad ungdomsmildar 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

Ungdomsrådet behandlar søknad om ungdomsmidlar, gjer vedtak 

………………………… 

 

   

   

19.06.2019 UNGDOMSRÅDET 

 
 

UR - 019/19  VEDTAK/INNSTILLING/UTTALE: 

Ungdomsrådet støttar begge søknadene. 

Lindås ungdomsklubb får 30,000,- 

Prosjektet med Lydstudioet får 20,000,-  

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

020/19: Seim skyttarlag; søknad om tilskot til ny Miniatyrskytebane  

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

Det blir ikkje gjeve økonomisk tilskot og lånegaranti til ny miniatyrskytebane til Seim skyttarlag. 
Dette er ei vurdering som må opp i samband med ordinær budsjettprosess. 

………………………… 

 

   

   

18.06.2019 LEVEKÅRSUTVALET 

Fellesframlegg v/A. Hetlebakke-Krf: 
Levekårsutvalet rår til at søknaden frå Seim Skyttarlag om tilskot og lånegaranti vert innvilga.  

 



Framlegget vart samrøystes vedteke.  

 

LE - 022/19  VEDTAK/INNSTILLING/UTTALE: 

Uttale i Levekårsutvalet - 18.06.2019: 
 

Levekårsutvalet rår til at søknaden frå Seim Skyttarlag om tilskot og lånegaranti vert innvilga.  

 

19.06.2019 UNGDOMSRÅDET 

 
 

UR - 020/19  VEDTAK/INNSTILLING/UTTALE: 

Ungdomsrådet er positive til planane til Seim skyttarlag, og meinar at kommunen bør kunne gje tilskot 

til planane.  

Det er mange ungdom som set stor pris på tilbodet til skyttarlaga.  

Om tilskotet bør vurderast i samanheng med ordinær budsjettprosess eller tas direkte i kommunestyret, 

er dei heller usikre på. Ungdomsrådet kjenner ikkje kva rutinar som elles gjeld i slike sakar. 

Ungdomsrådet støttar tiltaket, men uttalar seg ikkje vidare om prosess.  

 

 

20.06.2019 FORMANNSKAPET 

Orientering ved konst.kultursjef Eileen Feste. 

Fellesframlegg ved A.AA.Byrknes-Krf: 
Lindås kommune støttar søknaden frå Seim skyttarlag om økonomisk tilskot på 3,3 mill.kr. på vilkår at 

det føreligg ein heilskapleg finansiering plan. Midlane tas frå disposisjonsfondet. 

Framlegget vart samrøystes vedteke. 

 

 

FO - 050/19  VEDTAK/INNSTILLING/UTTALE: 

Lindås kommune støttar søknaden frå Seim skyttarlag om økonomisk tilskot på 3,3 mill.kr. på vilkår at 

det føreligg ein heilskapleg finansiering plan. Midlane tas frå disposisjonsfondet. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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